

7.2.57, יום ה' יום ו'

הפרופ. צונדק אמר לי הבוקר שאם עוד 3 ימים לא יהיה לי כלל חוט -
ירשה לי לצאת קצת, אבל עוד לא לנסוע לירושלים.

אחמול נחכנסה בביתי ישיבת הממשלה, שהגשתי לה המברק של אבן על
מסקנותיו משיחתו עם המרשילד, מכחבו של הנשיא אייזנהאואר אלי מיום 3 בפברואר
ונוסח החשובה שחוכן ע"י ליאו כהן. הממשלה אישרה החלטתה הקודמת לא לזוז;
זיאתה ואחרים מתחו בקורת על נוסח החשובה, וחבוקר כתבתי בעצמי חשובה ואני
מחכה ליעקב הרצוג שיבוא חנה ויחרגם אותה.

רוזן הודיע לנשיאות שבשבוע הבא תהיה שודעת הממשלה כעגסת, אולם
נתעורר ספק אם רצוי הדבר וגם לא היה ברור אם אוכל לבוא, וחחטכם שביום א'
הבא ידונו שוב בדבר.

חבוקר שמעתי ברדיו ידיעות מאו"ם שקוררו בי דאגה. ממשלה ארה"ב חומכה
בעסדת צרפת באלגיר (בניגוד לבוש הערבי והאיסאיאני), ואני חושש שהדבר נעשה
על השבוננו ארה"ב - חושש אני - קיבלת אולי התחייבות מצרפת לא לתמוך בנו -
תמורת תמיכת ארה"ב בצרפת. או שמא אני חושד בכשרים?

- בא אצלי חבוקר גיורא. מסדריים בשבת חפגנה בחשתחמוח כל סטלגות
תקואליציה. שואל אם לצרף גם הכלליים. עניתי בחיוב. ואשר לחירות - התנגדתי.
חס לא מזדהים עם הממשלה, ולא נוכל להופיע יחד אחס.

- כחמש אח"צ. המברקים מנ.י. מעודדים. ארה"ב דרשה לא לכנס העצרת, וע"י
כך נדחה גם הדו"ח של המרשילד. גנרל קליי יעץ לאנשינו "להתעקש". נולנז יצא
נגד סנקציות.